
Styremøte Varden Vel – 15. januar 2025 

Tilstede: Erik Bøe, Geir Fredheim, Kai Hagen, Toril Nedberge Klevmark (vara) 

Ikke tilstede: Terje Hundere, Idun Aasen 

1. Kasserer 

Terje Hundere har av personlige årsaker måttet trekke seg som kasserer. Det var et 

ønske fra de tilstedeværende styremedlemmene at tidligere kasserer, Harald Moe, 

kunne bistå med kontingentinnbetaling og budsjett for 2026. Sistnevnte ble besluttet 

å videreføre som for året før (2025). Harald har akseptert dette og vil således fungere 

som kasserer ut denne perioden. 

 

2. Kontingent 

Styreleder vil sende ut informasjon til alle medlemmene om kontingentinnbetaling 

primo februar. Vil da også vedlegge en oppdatert liste over medlemmer i Varden Vel. 

 

3. Årsmøte 

Årsmøte vil bli avholdt Langfredag, 18. april 2025. Informasjon om dette, samt 

muligheter for å komme med saker til møte, vil bli bekjentgjort ultimo februar. 

Samtidig vil leder kontakte valgkomité med tanke på sammensetningen av nytt 

styret.  

 

4. Eventuelt 

- Styreleder vil kontakte Sigrid Nystuen (eventuelt kommunen) angående 

beiteområde for kyr. De siste par årene har dette vært en «issue» for noen av 

medlemmene. Vi ønsker informasjon om hva som er gjeldende regulering for 

beiteområde(r), og om dette er begrenset i tid og rom.  

- Status parkering. Ingen foreløpige utfordringer de siste årene med tanke på 

parkering i høytidene. Bommen synes å fungere godt. 

- Neste styremøte planlegges primo mars. 

 

Erik Bøe 

Styreleder 


